
  

 

  Dear Parents, 

  各位家長： 
 

Parents Talk and 21/22 PTA Annual General Meeting cum Inauguration Ceremony of 19th PTA Committee 

抗逆有「家」講座及家長教師會 21/22 年度會員大會暨第十九屆執委會就職禮 

   

You are cordially invited to attend the 21/22 Annual General Meeting cum Inauguration Ceremony of 

the PTA of Po Leung Kuk Lo Kit Sing (1983) College at the School Hall at 2:30 p.m. on 29th October, 

2022 (Saturday). Mr Lai Chi Fai, Senior School Development Officer (Kwan Tsing), has kindly consented 

to be the guest of honour and present the certificates. A talk on “網絡文化下－「怎麼說，如何聽？」” will 

be delivered by Miss Jenny Tong, social worker from HKFWS, at 2:30 p.m.. The procedures of the 

ceremony are as follows: 

本會謹定於本年十月二十九日(星期六)下午二時三十分，假本校禮堂舉行21/22年度會員大會暨

第十九屆執委會就職禮。教育局高級學校發展主任(葵青)黎志輝先生應邀蒞臨為主禮嘉賓，屆時亦

邀請家福會社工湯皓因姑娘主持抗逆有「家」講座，題目為「網絡文化下－「怎麼說，如何聽？」」。

典禮程序如下： 

2:00 Parents registration  家長登記 

2:15 Parents admission   家長就座 

2:30 
Parent Talk (by Miss Jenny Tong) 

抗逆有「家」講座 :「網絡文化下－「怎麼說，如何聽？」」(湯皓因姑娘) 

3:15 
21/22 PTA Annual General Meeting cum Inauguration Ceremony of 19th PTA Committee 

21/22 年度會員大會暨第十九屆執委會就職禮 

3:20 Welcoming speech by the 18th PTA chairperson  第十八屆家長教師會主席致歡迎辭 

3:25 Speech by guest of Honour  主禮嘉賓致辭 

3:30 

Annual General Report and Annual Financial Report of the 18th PTA Committee  

第十八屆年度會務報告及財政報告 

Announcement of the election results and positions of the 19th PTA committee members

公布選舉結果及宣佈第十九屆執委會成員職銜 

3:40 
Presentation of Certificate of Appreciation to 18th PTA committee members and parents 

volunteers  頒發感謝狀予去屆委員及家長義工 

3:45 
Presentation of certificate to 19th PTA committee and administration of the oath by the 

guest of honour  嘉賓頒發委任狀予第十九屆委員並主持監誓儀式 

3:50 Speech by chairperson of 19th PTA Committee   第十九屆家長教師會主席致就職辭 

3:55 Presentation of certificate to 19th PTA parents volunteers 頒發第十九屆家長義工委任狀 

4:00 Prize presentation 頒發紀念品 

4:05 End of ceremony  禮成 

 

Participants should meet the vaccination requirement of the Vaccine Pass.   

參加者必須符合政府「疫苗通行証」要求。 

Please sign the e-notice and participate in the event. 

請填妥電子通告。敬祈踴躍出席。 

 

Wong Wing Kit, Chairman of the 18th PTA Committee 

第十八屆家長教師會主席黃頴潔謹啟 

       
17th October, 2022 
二零二二年十月十七日  

 

 

 

保良局羅傑承(一九八三)中學 

家長教師會 



                        
 

Reply slip 回條 
 

 
I acknowledge the above captioned circular and I 

本人知悉 貴校來函並 

 

1.   will attend the ceremony 將出席典禮  

I fulfilled the requirements of the Vaccine Pass.   

本人已符合政府「疫苗通行証」要求。 

    person in total  共 _____人 

Tel number 聯絡電號: _________________ 

 

 will NOT attend the ceremony 未克出席 

 
 

 


